
URESNIČEVANJE CILJEV
18. redna, voiilna seja občinskega sveta ZS — bila je 23. aprila v In-

tereuropi — je bila tako po vsebini kot po razpravah zanimiva in kri-
tično usmerjena v reševanju trenutnih in bodočih gospodarskih in po-
litičnih problemov našega združenega dela in celotne družbenopoli-
tične skupnosti.

Usmeritve za sejo je občinski pogoje gospodarjenja v letu
svet sprejel že na predhodni seji.
Osrednja točka dnevnega reda
— uvodno razpravo je podal
Vinko Franjo — je bila obrav-
nava rezultatov gospodarjenja v
naši občini v preteklem letu ter
naloge organov in organizacij ZS
pri uresničevanju gospodarske
stabilizacije v letu 1981.

Razprava je osvetlila predv-
sem štiri sklope bistvenih pro-
blemov, njihove razloge in po-
sledice:

— celosten gospodarski polo-
žaj organizacij združenega dela,

— ozdi, ki so poslovali z izgu-
bo, na meji rentabilnosti oziroma
z minimalno akumulacijo,

— sprejemanjesrednjeročnih
planskih dokumentov in

— uresničevanje družbene
usmeritve razporejanja dohod-
ka.

Občinski svet ZS je ocenil re-
zultate gospodarjenja kot ugod-
rie, posebno glede na zaostrene

v
1980. Ocenil je tudi razmere v
organizacijah združenega dela
(23 jih je), v katerih so doseženi
podpoprečni rezultati gospodar-
jenja in sprejel konkretne usme-
ritve OO ZS. Le-te morajo zao-
striti vprašanje odgovornosti za
neizvajanje dogovorjenih nalog
ter terjati od poslovodnih orga-
nov programe in ukrepe za od-
pravo motenj. Prav tako je bila
sprejeta informacija o vzrokih
stečaja v delovni organizaciji
Zidar Kočevje-GS Ljubljana.
Člani so sklenili, da je treba
proučili odgovornosti poslo-
vodnega organa za takšno stanje.

Na področju sprejemanja
planskih dokumentov ni dovolj
narejenega. Nesprejemljiv je
odnos poslovodnih delavcev do
tega področja, saj večina ozdov
še nima sprejetih srednjeročnih
planov, kar povzroča motnje v
samoupravnih odnosih.

Zanimivi sb podatki o preko-

račitvah mase osebnih dohodkov
(OD) po dogovoru za leto 1980.
Poprečno je v občini masa pre-
koračena za 5 %, zaskrbljujoče
pa je število ozdov, ki dogovora
niso spoštovali. Kar 27 OZDOV
je hujše kršilo določila dogovora.
Občinski svet je ob presoji teh
podatkov upošteval vsa bistvena
dejstva, predvsem pa realno
zmanjšanje OD, pogoje gospo-
darjenja, poprečne OD itd. Na
tej osnovi je predlagal komisiji
za družbeni nadzor pri občinski
skupščini. da preveri družbenoe-
konomske razmere v petih ozdih
iz materialne proizvodnje in v
treh iz družbenih dejavnosti.

Razprava je opozorila še na druge
naloge — tako ŽS kot komunistov v
njej. Posebno je bilo poudarjeno, da
bo treba obilo naporov usmeriti v
preprečevanje nadaljnjega poveča-
nja cen, reševanje barakarstva in za-
poslovanja. V Ljubljani se število
nezaposlenih povečuje. Zaskrblju-
joče je pri tem število nezaposlenih
(500—600), ki prvič iščejo zaposli-
tev. Zato ZS odločno podpira akcijo
za selekcijo ali celo odpravo pogod-
benega dela in nadurne zaposlitve.
Za zagotovitev najnujnejšega živ-
ljenjskega standarda je mestni svet
ZS sklenil, da v Ljubljani ne sme biti
osebnega dohodka, manjšega od
6.000 din.

Zvišanja cen nikakor ne stnemo
dovoliti mimo samoupravnih orga-
nov v tozdih. Delavci bodo razumeli,
da povečanje cen lastnim izdelkom
pomeni tudi večanje cen nasploh in s
tem opadanje realih OD. Pri ure-
sničevanju ciljev gospodarske ustali-
tve vlagamp premalo naporov za
pravilno dohodkovno povezavo. Za
zaščito socialnega položaja delavcev
moramo storiti več, saj so delavci, ki
žive samo od OD, resnično socialno
ogroženi.

Na podlagi zelo širokega kandida-
cijskega postopka so bili zaradi pre-
zaposlenih, lastne želje, upokojitve
pa tudi pasivnosti razrešeni nekateri
»člani« občinskega sveta, predsed-
stva, odborov in komisij pri OS ZS
tcr izvoljeni novi člani, in sicer 10 v
občinski svet, 3 v predsedstvo in 21 v
komisije in odbore. Prav tako sta bila
ponovno izvoljena predsednik občin-
skega sveta ZS Andrija Vlahovič in
podpredsednica Marina Juvančič.

MARIJA FEDRAN


